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Protokół Nr XLIX/22 
Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 
odbytej w dniu 31 stycznia 2023 roku 

w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu 
 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 900 i trwały do godz. 1131. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski  

Protokolant: Wioleta Niemyjska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 

3. Przemysław Dybowski 

4. Marek Karolewski 

5. Stanisław Szczepan Kietliński 

6. Agata Koc 

7. Krzysztof Koc 

8. Zygmunt Józef Kosk 

9. Tadeusz Łopaciuk 

10. Antoni Malinowski 

11. Dorota Niemyjska 

12. Maria Jadwiga Radziszewska 

13. Włodzimierz Słonecki 

14. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

15. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca, 

 Anna Czapkowska - Sekretarz Gminy, 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy, 

 Bogdan Zieliński – Starosta Wysokomazowiecki, 

 Krzysztof Czajkowski – Kierownik PT KRUS w Wysokiem Mazowieckiem, 

 Beata Bruszewska - Zastępca Kierownika PT KRUS w Wysokiem 
Mazowieckiem, 

 Paweł Zdrojkowski– Radca Prawny, 

 sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu, 

 kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni 
goście – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał Radnych Rady Miejskiej, 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Radnego Powiatu 
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Wysokomazowieckiego Krzysztofa Pełszyka, Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, 
Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, radcę prawnego Pana Pawła Zdrojkowskiego, Prezesa  
i dyrektorów gminnych jednostek organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących 
zarządów osiedlowych.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 
Miejskiej na sesji obecnych jest 15 i obrady sesji są prawomocne. 
 
Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

2) udzielenia w 2023 roku pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego  

na dofinansowanie funkcjonowania w siedzibie Urzędu Miejskiego w 

Ciechanowcu Biura Zamiejscowego Wydziału Komunikacji i Dróg oraz Biura 

Zamiejscowego Wydziału Geodezji Starostwa Powiatowego w Wysokiem 

Mazowieckiem, 

3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu  

na 2023 rok, 

4) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu na 2023 rok, 

5) zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok, 

6) zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok, 

7) zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu na 2023 rok, 

8) ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, 

9) zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu, 

10) utworzenia Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Kocach-Schabach oraz 

uchwalenia Statutu, 

11) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia pieniężnego 

w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności, 

12) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku oraz 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych, 

13) zasad udzielania pomocy w ramach Programu "Opieka wytchnieniowa" - edycja 

2023. 

7. Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 2022 rok. 

8. Sprawozdania z prac stałych Komisji Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 2022 rok. 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XLIX z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 31 stycznia 2023 roku 

str.3 

 

9. Informacja o sposobie wykonania uchwał Rady Miejskiej za 2022 rok. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Sprawy różne i wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wpłynął wniosek 

od Burmistrza Ciechanowca o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 6 ppkt 14 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 

dzierżawy działki położonej w obrębie wsi Koce - Piskuły, stanowiącej własność Gminy 

Ciechanowiec oraz w pkt 6 ppkt 15 projektu uchwały w sprawie utworzenia Związku 

Powiatowo-Gminnego „Nad Nurcem”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, kto jest za przyjęciem 

wniosku o uzupełnienie porządku obrad.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad w pkt 6 ppkt 14 projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy działki położonej 

w obrębie wsi Koce - Piskuły, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec oraz w pkt 6 

ppkt 15 projektu uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo-Gminnego „Nad 

Nurcem”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

2) udzielenia w 2023 roku pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego  

na dofinansowanie funkcjonowania w siedzibie Urzędu Miejskiego w 

Ciechanowcu Biura Zamiejscowego Wydziału Komunikacji i Dróg oraz Biura 

Zamiejscowego Wydziału Geodezji Starostwa Powiatowego w Wysokiem 

Mazowieckiem, 

3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu  

na 2023 rok, 

4) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu na 2023 rok, 

5) zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok, 

6) zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok, 

7) zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu na 2023 rok, 

8) ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, 

9) zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu, 

10) utworzenia Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Kocach-Schabach oraz 

uchwalenia Statutu, 

11) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia pieniężnego 

w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności, 

12) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku oraz 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych, 

13) zasad udzielania pomocy w ramach Programu "Opieka wytchnieniowa" - edycja 

2023, 

14) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy działki 

położonej w obrębie wsi Koce - Piskuły, stanowiącej własność Gminy 

Ciechanowiec, 

15) utworzenia Związku Powiatowo-Gminnego „Nad Nurcem”. 

7. Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 2022 rok. 

8. Sprawozdania z prac stałych Komisji Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 2022 rok. 

9. Informacja o sposobie wykonania uchwał Rady Miejskiej za 2022 rok. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Sprawy różne i wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad po zmianach.  
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Antoni Malinowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany 
porządek obrad po zmianach został przyjęty większością głosów.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że niedługo do obrad 
sesji dołączy Pan Bogdan Zieliński Starosta Wysokomazowiecki.  
 
Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 
protokołu z XLVIII sesji bez odczytania. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XLVIII sesji 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie  
z pracy Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 
Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 
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Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu poinformował, że: 

- 4 stycznia złożono wnioski w ramach otwartego konkursu ofert Program 

Wieloletni „Senior+” na lata 2021-2025, edycja 2023  na zapewnienie 

funkcjonowania Klubu Senior+ w Ciechanowcu, Wojtkowicach Starych  

i Czajach Wólce, 

- 6 stycznia ulicami Ciechanowca przeszedł barwny orszak. W orszaku wzięli 

udział mieszkańcy gminy Ciechanowiec.  Szczególne podziękowania kierujemy 

do uczniów Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu oraz w Łempicach za 

oryginalne przebrania orszakowe, do pracowników Szkoły Podstawowej oraz 

Koła Łowieckiego „Rogacz” za przygotowanie poczęstunku, uczniów Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Ciechanowcu oraz służb 

porządkowych. Konkurs na najbardziej przebraną klasę wygrała klasa VIb, 

która w nagrodę pojedzie na wycieczkę. Organizatorami Orszaku Trzech Króli 

byli Burmistrz Ciechanowca, Proboszcz Parafii pw. Trójcy Przenajświętszej, 

Dyrektor Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu oraz Fundacja Orszak 

Trzech Króli, 

- 8 stycznia w kościele pw. Trójcy Przenajświętszej odbył się VII Koncert 

Noworoczny. W koncercie udział wzięło  ok. 100 lokalnych artystów. 

Organizatorami VII Koncertu Noworocznego byli: Burmistrz Ciechanowca, 

Parafia pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu oraz Ciechanowiecki 

Ośrodek Kultury i Sportu, 

- 12 stycznia podpisano umowę na realizację zadania pn. „Sukcesywna dostawa 

oleju opałowego lekkiego na potrzeby Gminy Ciechanowiec i jej jednostek 

organizacyjnych w roku 2023”. Wykonawcą zadania jest firma ARAN spółka  

z ograniczona odpowiedzialnością w Wyszkowie Spółka komandytowa, 

- 13 stycznia w ramach współpracy z organizacjami pozarządowymi złożono 

wniosek na realizację zadania pn. FESTIWAL TRADYCJI POLSKIEJ W 

CHICAGO, W ramach konkursu ‘Polonia i Polacy za Granicą 2023’ 

ogłoszonego przez Kancelarię Prezesa Rady Ministrów - Departament 

Współpracy z Polonią i Polakami za Granicą. Wartość wnioskowanej dotacji to: 

200 700,00 zł. Zadanie zakłada organizację 3 dniowego festiwalu w Chicago 

dla Polskiej Polonii. 19 stycznia otrzymaliśmy informację, że wniosek 

pozytywnie przeszedł ocenę formalną. Czekamy na wyniki oceny 

merytorycznej, 

- 16 stycznia ogłoszono zapytanie ofertowe na zadanie pod nazwą 

„Przystosowanie budynku Szkoły Podstawowej w Łempicach dla potrzeb osób 

niepełnosprawnych - wykonanie utwardzenia terenu oraz pochylni dla osób  

z niepełnosprawnościami przed budynkiem". Termin składania ofert upłynął 30 

stycznia. Wpłynęły 2 ofert. Najkorzystniejsza oferta została złożona na kwotę 

145 000,00 zł, 

- 16 stycznia ogłoszono zapytanie ofertowe na zadanie pod nazwą: 

„Przystosowanie budynku Szkoły Podstawowej w Łempicach dla potrzeb osób 

niepełnosprawnych – przeprowadzenie audytu dostępności architektonicznej. 

Termin składania ofert upłynął 25 stycznia. Wpłynęło 6 ofert. Trwa ich 

weryfikacja, 
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- 17 stycznia ogłoszono kolejny nabór na stanowisko Kierownika Referatu 

Inwestycji. Wpłynęły 4 oferty. Trwa procedura naboru, 

- 20 stycznia na zaproszenie Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego 

oraz Poseł na Sejm RP Aleksandry Łapiak na edukacyjną wycieczkę do 

Muzeum Rolnictwa im. ks. K. Kluka w Ciechanowcu udali się uczniowie Szkoły 

Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu oraz Szkoły Podstawowej 

w Łempicach. Po zwiedzaniu na uczestników czekał ciepły poczęstunek - 

kiełbaska z ogniska i ciepła herbata, 

- 23 stycznia ogłoszono wybory do Młodzieżowej Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

Wybory odbędą się 6 lutego 2023 r. Młodzieżowa Rada Miejska   

w Ciechanowcu powstanie dzięki współpracy gminy Ciechanowiec oraz 

Stowarzyszenia Rodzina w Ciechanowcu. Obecność młodzieży w życiu 

publicznym daje jej szansę, aby wyrazić swoje opinie i doświadczyć udziału  

w podejmowaniu decyzji, które będą miały realny wpływ na ich życie w lokalnej 

społeczności. Głównym celem zadania jest zachęcenie młodzieży do 

partycypacji w lokalnym życiu społecznym poprzez umożliwienie jej w praktyce 

wpływania na losy gminy, 

- 27 stycznia został złożony wniosek do Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Podlaskiego o dofinansowanie do zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo 

gaśniczego dla OSP Ciechanowiec. Wnioskowana kwota wynosi 70.000,00 

złotych, 

- 27 stycznia ogłoszono nabór na stanowisko Kierownika Centrum Opiekuńczo-

Mieszkalnego w Kocach-Schabach. Termin składania ofert upływa 8 lutego, 

- 30 stycznia podpisano umowę na wykonanie I części zadania Dostawa 

komputerów, laptopów i wyposażenia serwerowni w ramach realizacji konkursu 

grantowego „Cyfrowa Gmina”. Umowa dotyczy zakupu: 21 komputerów, szafy 

serwerowej wraz z Patchpanelami i Patchcordami i ups.  

- 30 stycznia ogłoszono kolejny (4) przetarg na 2 część zadania Dostawa 

komputerów, laptopów i wyposażenia serwerowni w ramach realizacji konkursu 

grantowego „Cyfrowa Gmina”., tj. Wdrożone zostanie oprogramowanie 

umożliwiające zapewnienie cyberbezpieczeństwa samorządowych systemów 

informatycznych. Termin składania ofert upływa 14 lutego, 

- do 15 lutego Rolnicy z terenu Gminy Ciechanowiec, którzy chcą uzyskać 

bezpłatny odbiór odpadów pochodzących z działalności rolniczej, mogą składać 

informacje o posiadanej oraz planowanej na dzień 31 grudnia ilości odpadów. 

Zebrane wnioski będą podstawą do złożenia zapytania ofertowego przez gminę 

na usuwanie folii i innych odpadów pochodzących z działalności rolniczej na 

terenie gminy Ciechanowiec. Złożenie informacji umożliwi bezpłatny odbiór w/w 

odpadów w 2023 roku, w przypadku otrzymania dofinansowania przez gminę. 

Wzór wniosku wraz z załącznikami dostępny jest w Urzędzie Miejskim  

w Ciechanowcu w biurze podawczym, w Przedsiębiorstwie Robót Komunalnych 

FARE sp. z o. o. ul. lub do pobrania na stronie internetowej urzędu, 

- zbliża się czas rozliczania z Urzędem Skarbowym. Aby pomóc bezdomnym 

zwierzętom z terenu Gminy Ciechanowiec można przekazać swoje 1,5% 

podatku na przytulisko w Ciechanowcu. Środki zgromadzone na koncie będą 

przeznaczone na zakup karmy i wyposażenia na potrzeby gminnego 

przytuliska, które powstało aby bezdomne zwierzęta z terenu gminy 
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Ciechanowiec nie trafiały do schroniska. Zwierzęta znalazły tu tymczasowe 

schronienie i z nadzieją czekają na nowe domy, 

- w styczniu prowadzona jest rekrutacja do Klubu Seniora w Malcu w ramach 

projektu „Rozwój usług społecznych w Gminie Ciechanowiec”, 

- trwają prace nad przeprojektowaniem projektu Stadionu Miejskiego, które 

dotyczy głównie dostosowania do środków finansowych, jakie gmina posiada  

z Polskiego Ładu, 

- trwa przygotowanie wniosku na remont drogi Koce-Piskuły – Koce-Schaby, 

który zostanie złożony do Urzędu Wojewódzkiego z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg. Wniosek musi zostać złożony do 6 lutego, 

- gmina posiada kwotę w wysokości 30 000,00 zł na realizację zadania pn. 

„Odnowa wsi Polskiej”. Środki te Burmistrz chciałby przeznaczyć  

w porozumieniu z sołtysem wsi Koce-Schaby na zagospodarowanie oraz 

ustawienie kontenerów na odpady typu baterie lub folie przed Centrum 

Opiekuńczo-Mieszkalnym w Kocach-Schabach, 

- Poseł na Sejm RP Pani Aleksandra Szczudło poinformowała, że gmina 

Ciechanowiec ma możliwość pozyskania kwoty w wysokości 20 000,00 zł na 

Koła Gospodyń Wiejskich, maksymalnie na jedno koło 5 000,00 zł. Żeby nikogo 

nie pominąć środki te zostaną przekazane na wszystkie sołectwa. 

 

Burmistrz zwrócił się do wszystkich mieszkańców z terenów wsi o zgłaszanie 

powierzchni mieszkalnych do podatków, zgodnie z uchwałą, która została podjęta  

w dniu 29 grudnia 2022 r. oraz do sołtysów z prośbą o odebranie w dniu dzisiejszym  

z podatków wszystkich decyzji podatkowych i rozdanie ich wśród mieszkańców.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski oraz Burmistrz Ciechanowca 

Eugeniusz Święcki powitali przybyłego na sesję Starostę Wysokomazowieckiego 

Bogdana Zielińskiego, Kierownika Cechu Rzemieślników i Przedsiębiorców Adama 

Godlewskiego, a także Komendanta Ochotniczych Straży Pożarnych Marka 

Klejzerowicza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania  

do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski udzielił głosu Staroście 

Wysokomazowieckiemu Bogdanowi Zielińskiemu.  

 

Starosta Wysokomazowiecki Bogdan Zieliński, na początku swojej wypowiedzi 

podziękował Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Ciechanowca za zaproszenie na 

dzisiejszą sesję. Zaznaczył, że po raz pierwszy jest na sesji w Ciechanowcu, jako 

Honorowy Obywatel Ciechanowca, za co jeszcze raz bardzo dziękuje Radzie 

Miejskiej, Burmistrzowi Ciechanowca Eugeniuszowi Święckiemu oraz całej 

społeczności miasta i gminy Ciechanowiec. Dzisiejszy przyjazd na sesję jest próbą 

odwzajemnienia szacunku, jaki został wykazany w stosunku do jego osoby. Osoby 

funkcyjne muszą ciągle myśleć jak rozwijać swoją małą ojczyznę. W związku z tym 

Starosta przyjechał z propozycją stworzenia związku powiatowo-gminnego, ponieważ 

przed nami jest następna edycja środków w ramach Polskiego Ładu i chciałby 
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postarać się o maksymalną możliwość pozyskania tych środków na teren powiatu 

wysokomazowieckiego, w tym oczywiście na teren miasta i gminy Ciechanowiec. 

Powiat w nowym rozdaniu przygotowuje się do tego, żeby złożyć swój główny 

wniosek, o który będzie zabiegać. Celem jest skomunikowanie Ciechanowca  

z Wysokiem Mazowieckiem i przebudowanie całego odcinka drogi od Ciechanowca, 

aż po Plewki. Jest to bardzo duże wyzwanie, gdyż odcinek wspomnianej drogi wynosi 

aż 24 km. Decyzja taka została podjęta z uwagi na to, że droga ta z punktu widzenia 

powiatu jest niezwykle ważna. Smutne jest to, że najważniejsza droga w powiecie jest 

w tak fatalnym stanie. Propozycja stworzenia związków powiatowo-gminnych została 

wystosowana również do innych gmin, w tym do gminy Klukowo, przez którą biegnie 

najdłuższy odcinek omawianej drogi. Związek powiatowo-gminny polega na tym, że 

wykonuje zadania ów związek na zasadzie współpracy. Cała procedura stworzenia 

związku jest długa, a czasu jest niewiele. Już na wczorajszej sesji powiat podjął 

uchwały w sprawie powołania związków, a teraz kolej na odpowiednie gminy. Starosta 

poinformował, że chciałby, żeby ten proces skrócić maksymalnie jak się da  

i do końca lutego zakończyć etap zatwierdzania przez rady gmin statutów tych 

związków, a następnie ubiegać się o wpis do rejestru Ministra Spraw Wewnętrznych  

i Administracji. Prawdopodobnie ogłoszenie naboru z Polskiego Ładu pojawi się na 

wiosnę i wtedy mając zarejestrowany związek, powiat jako pełnomocnik może składać 

wniosek o pozyskanie z tego funduszu odpowiednich środków. Starosta wyraził 

nadzieję, że uda się to zrealizować. Chciałby, żeby w przypadku Ciechanowca działo 

się to jak najszybciej. Pozyskanie środków jest dużą szansą i Starosta będzie 

zabiegał, żeby związek powiatowo-gminny z Ciechanowcem środki na swoje 

funkcjonowanie otrzymał. Część środków Starosta chciałby wydzielić na utrzymanie 

dróg, ponieważ chce tak skonstruować wniosek, żeby część środków przeznaczyć na 

zakupy inwestycyjne w postaci sprzętu dla Zarządu Dróg Powiatowych. Starosta od 

samorządu na przebudowę dróg prosi o dofinansowanie w wysokości 2,5 %. 

Natomiast zakup sprzętu powiat w całości bierze na siebie. Obecna kadencja jest dla 

miasta i gminy Ciechanowiec przykładem, że można zamiast wydawania pięknych 

folderów, które są bardzo atrakcyjne wizualnie, książek, czy też innych rzeczy 

pieniądze spożytkować w inny sposób, w tym przypadku na rozwój oraz poprawę 

życia mieszkańców w postaci dobrych dróg, remontów budynków szkół, czy też innych 

budynków użyteczności publicznej. W Ciechanowcu po wielu latach stagnacji, w końcu 

udaje się realizować wiele inwestycji, czego Starosta pogratulował i dodał,  

że z podziwem patrzy na to, co w Ciechanowcu się dzieje. Zespół Szkół 

Ogólnokształcących i Zawodowych w Ciechanowcu jest przykładem tego pięknego 

rozwoju, niedługo ta piękna szkoła będzie niemal znaczącą częścią miasta 

Ciechanowiec. Szkoła rozwija się pięknie, co jest zasługą obecnego Burmistrza 

Ciechanowca, który zniósł ją na odpowiedni poziom, jak również jego następców. 

Starosta dodał, że zarówno Radni Rady Miejskiej, jak i Burmistrz Ciechanowca mogą 

być z siebie dumni, ponieważ wykonali bardzo dużo pracy w obecnej kadencji. 

Jedyne, co odstaje od pięknego wizerunku to drogi, szczególnie powiatowe. Jednak 

nie da się w ciągu kilku lat, odrobić wszystkich zaległości. Powiat chce poszerzyć 

swoje możliwości związane z występowaniem o środki zewnętrzne na przebudowę 

dróg, w tym oczywiście wspomnianej drogi na odcinku Ciechanowiec – Plewki oraz ul. 

Kuczyńskiej. Starosta wyraził nadzieję, że uda się w tym roku pozyskać środki na te 

inwestycje i zwrócił się do Radnych Rady Miejskiej w Ciechanowcu z prośbą  

o akceptację utworzenia związku powiatowo-gminnego. Samorząd powiatowy 
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nastawiony jest na to, aby inwestycje te zostały zrealizowane jak najszybciej. Właśnie 

przy tej wspomnianej drodze powstaje i niedługo zostanie otwarta siedziba Wojsk 

Obrony Terytorialnej, a także wiadukt przez tory. Przejazdy znajdują się na każdej 

drodze powiatowej, na całym odcinku dzięki temu powiat został skomunikowany. 

Wszystkie działania podejmowane są z uwagi na mieszkańców, a przede wszystkim 

po to, żeby mieszkańcy chcieli zostać w naszym powiecie, mogli tu realizować swoje 

marzenia oraz wszystkie plany życiowe. Kończąc swoja wypowiedź Starosta jeszcze 

raz zwrócił się do Radnych Rady Miejskiej z prośbą o akceptację jego pomysłu, 

dotyczącego utworzenia związku powiatowo-gminnego, żeby ta współpraca między 

gminą Ciechanowiec, a powiatem Wysokomazowieckim mogła się układać jeszcze 

lepiej.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który podziękował 

Staroście Wysokomazowieckiemu za wypowiedź i poinformował, że wszystkie Komisje 

Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały dotyczący utworzenia 

związku powiatowo-gminnego „Nad Nurcem”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają 

pytania do Starosty Wysokomazowieckiego Bogdana Zielińskiego.  

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który poinformował, że jest to świetna wiadomość  

i świetna propozycja, która jest nie do odrzucenia. Tym bardziej, że planowana jest 

budowa obwodnicy Ciechanowca.  

 

Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który zwrócił się z prośba do Starosty 

Wysokomazowieckiego Bogdana Zielińskiego o zgłoszenie do odpowiednich służb 

problemu dotyczącego uporządkowania pobyczy na odcinku drogi Moczydły – Pobikry 

– Czaje w kierunku Brańska. Dodał, że kiedyś już interweniował do Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych, przyjechała maszyna i zrobiła czyszczenie wyłącznie na jednym 

zakręcie, a zarośnięte pobocza są dużym problemem dla kierowców. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który bardzo podziękował 

Staroście Wysokomazowieckiemu za wszystkie miłe słowa, które zostały skierowane 

zarówno do Rady Miejskiej, mieszkańców jak i do niego. Dodał, że chciałby przede 

wszystkim podziękować za Zespół Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych  

w Ciechanowcu, za Zakład Opiekuńczo-Lecznicy, Dom Pomocy Społecznej bo te 

jednostki powiatowe w naszej gminie są przykładem dobrego gospodarza, którym jest 

Starosta Wysokomazowiecki, jako gospodarz powiatu. Gdyby nie przychylne słowo 

Pana Bogdana nie byłoby tego wszystkiego. Jeżeli chodzi o związek powiatowo-

gminny to Burmistrz poinformował, że jest to świetna inicjatywa, gdyż będąc 

Dyrektorem ZSOiZ w Ciechanowcu wielokrotnie uczestniczył w różnego rodzaju 

konkursach i szkoły, które należały do jakiejś kooperacji  lub związków miały o wiele 

większe szanse na otrzymanie dofinansowania, niż kiedy występowały same. 

Burmistrz wyraził nadzieję, że Radni Rady Miejskiej nie będą mieli żadnych uwag, co 

do podjęcia tej uchwały. Jeżeli zaś chodzi o młodzież to gmina Ciechanowiec 

otrzymała środki na utworzenie Młodzieżowej Rady Miejskiej. W dniu 6 lutego 

odbędzie się rekrutacja. Odbyła się już rekrutacja do Młodzieżowej Drużyny 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechanowcu. Zarówno na utworzenie Młodzieżowej 
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Rady Miejskiej jak i Młodzieżowej Drużyny Ochotniczej Straży Pożarnej gmina 

Ciechanowiec otrzymała dofinansowanie po 185 000,00 zł z Ministerstwa Spraw 

Wewnętrznych i Administracji. Gmina będzie współpracowała w tym zakresie  

z Zespołem Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Ciechanowcu. Dzięki temu 

młodzież dostanie możliwość wpływu na rozwój miasta i gminy Ciechanowiec.  

 

Burmistrz odniósł się do wypowiedzi Radnego Antoniego Malinowskiego  

i poinformował, że nie dalej jak w ubiegłym tygodniu przekazał Dyrektorowi Zarządu 

Dróg Powiatowych telefon do osoby, która bezpłatnie wycina pobocza i Pan Marcin 

będzie rozmawiał, żeby te rowy na wspomnianej przez Pana drodze powiatowej 

zostały wyczyszczone.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski i powiedział, że należy 

się tylko cieszyć z tego, że współpraca pomiędzy powiatem wysokomazowieckim,  

a gminą Ciechanowiec układa się tak dobrze.  

 

Głos zabrała Radna Agata Koc, która zwróciła się do Starosty Wysokomazowieckiego 

Bogdana Zielińskiego z podziękowaniami. Dodała, że wszystkie pomysły oraz 

zadania, które realizowane są  gminie Ciechanowiec, realizowane są dzięki 

Burmistrzowi Ciechanowca. Radna podziękowała również Burmistrzowi Ciechanowca 

za zaangażowanie jakie wkłada w swoją pracę.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 

zabrać głos.  

 

Głos zabrał ponownie Starosta Wysokomazowiecki Bogdan Zieliński, który 

poinformował, że bardzo cieszą go słowa, które usłyszał od Radnych Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu. Pogratulował również wszystkim mieszkańcom wyboru takiej Rady  

i Burmistrza oraz dodał, że cieszy się ze zgodnej współpracy i tego, że aktywizuje się 

młodą część naszego społeczeństwa właśnie w kierunku działalności społecznej. 

Ciechanowiec jest przykładem nie tylko realizacji inwestycji ale również innych 

działalności. Na koniec swojej wypowiedzi starosta wyraził nadzieję, że związek, który 

niedługo powstanie będzie wszystkim służył jak najlepiej.  

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca, który poinformował, że obecny Dyrektor Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Ciechanowcu również radzi sobie bardzo 

dobrze wśród młodzieży. Podziękował Staroście Wysokomazowieckiemu za wszystkie 

miłe słowa, które zostały skierowane zarówno do niego, jak i do Rady Miejskiej oraz 

wyraził nadzieję dalszej dobrej współpracy.  

 

Przewodniczący powitał przybyłego na sesję Pana Krzysztof Czajkowski – Kierownika 

PT KRUS w Wysokiem Mazowieckiem wraz z Panią Beatą Bruszewską - Zastępcą 

Kierownika PT KRUS w Wysokiem Mazowieckiem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski ogłosił 20-minutową przerwę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski wznowił obrady po przerwie.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski udzielił głosu Panu Krzysztofowi 

Czajkowskiemu – Kierownikowi PT KRUS w Wysokiem Mazowieckiem. 

 

Kierownik PT KRUS w Wysokiem Mazowieckiem poinformował, że razem z Zastępcą 

Kierownika chcieliby przekazać kilka informacji na temat zmian w KRUS-ie.  

Chcieliby również pogratulować dla samorządu Ciechanowca wszystkich inwestycji, 

zarówno gospodarczych, jak i kulturalnych.  

Kierownik poinformował, że w czerwcu ubiegłego roku w KRUS-ie nastąpiła zmiana. 

Jeżeli rolnik emeryt idzie na emeryturę to nie musi przekazywać gospodarstwa rolnego 

następcy i dostanie emeryturę w pełnej wysokości. Od ubiegłego roku, jeżeli rolnik 

udowodni 25 lat ogółem pracy nie tylko w rolnictwie, ale każdej innej pracy i jest 

obecnie rolnikiem, to nie musi spełnić tych warunków 5 lat w ostatnim 10-leciu. Jest to 

duże udogodnienie dla rolników i jeżeli lekarz orzeknie niezdolność do pracy to renta 

zostanie przyznana. Kolejną zmianą jeżeli chodzi o emerytury i renty to rolnik, który 

byli w wojsku, jeżeli tylko i wyłącznie jest emerytem w KRUS-ie i przedstawi 

zaświadczenie, że nie pobiera emerytury z ZUS-u to może złożyć wniosek o doliczenie 

okresu służby wojskowej i okres ten będzie policzony, jako okres składkowy  

w rolnictwie. KRUS posiada ośrodki rehabilitacyjne, gdzie osoby są rehabilitowane  

w turnusach 3-tygodniowych. Od tego czasu każdy emeryt i rencista może złożyć 

wniosek do KRUS-u o rehabilitację. Rolnicy zajmujący się osobami 

niepełnosprawnymi mogą korzystać z turnusów regeneracyjnych, które trwają 9 dni.  

 

Kierownik PT KRUS w Wysokiem Mazowieckiem zapytał, czy są pytania.  

 

Głos zabrał Radny Tadeusz Łopaciuk, który zwrócił się z pytaniem dotyczącym rent 

chorobowych, z racji tego, że Radnego żona odchodzi 10 marca na emeryturę i jeżeli 

Radny nie przekaże gospodarstwa w dzierżawę na 10 lat lub dla syna to jego renta 

chorobowa będzie częściowo zabierana.  

 

W odpowiedzi Kierownik PT KRUS w Wysokiem Mazowieckiem poinformował, że 

jeżeli chodzi o przekazanie gospodarstwa i pobieranie jednocześnie świadczenia nie 

dotyczy to rencistów, a emerytów. Wyjściem z sytuacji jest przekazanie ziemi w 

dzierżawę. Plusem jest również to, że ziemię można wydzierżawić wyłączne na okres, 

na który dostało się rentę, nie musi być to 10 lat. Umowa dzierżawy może być zawarta 

w domu, a następnie potwierdzona u Burmistrza.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 

zabrać głos.  

 

Głos zabrała Radna Dorota Niemyjska, która poinformował, że nie jest to wszystko 

takie proste, ponieważ przekazać dzierżawę jest prosto ale rolnik, który prowadzi 

gospodarstwo rolne musi przekazać również wszystkie umowy i atesty. Trudniej jest 

później to wszystko cofnąć niż przekazać.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 

zabrać głos.  
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Głos zabrała Radna Agata Koc, która zapytała, czy jeżeli płaci się już przez 40 lat 

składkę emerytalno-zdrowotną, a jeszcze 5 lat brakuje do emerytury rolniczej to nie 

można zawieszać tego i dalej płacić składki ? 

 

W odpowiedzi Kierownik powiedział, że tak. Niby do emerytury wystarczy 25 lat, ale 

jeżeli ktoś ma ziemię musi płacić składki do momentu jej sprzedaży, przekazania lub 

do momentu osiągnięcia wieku emerytalnego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy jeszcze są pytania. 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje  
i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 
sesjami interpelacje nie wpłynęły. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają 
interpelacje lub zapytania.  
 
Głos zabrał Radny Jak Krzysztof Binaś, który zapytał, czy Burmistrz posiada aktualne 
informacje na temat budowy obwodnicy Ciechanowca oraz, czy są jakieś 
przemyślenia na temat funkcjonowania ścieżki edukacyjnej znajdującej się nad 
zalewem, ponieważ wystarczy lekkie podniesienie poziomu wody i jest ona zalana, co 
wpływa na brak prądu i oświetlenia. Radny zapytał również na jakim etapie znajduje 
się remont Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu oraz kiedy przewidywane jest 
zakończenie.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chce 
jeszcze zabrać głos. 
Głosu nie zabrano.  
 
W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że  
w chwili obecnej trwa przebudowa rurociągu, który koliduje z obwodnicą. 
Przeznaczone jest 30 000 000,00 zł z Urzędu Marszałkowskiego na ten rok na 
budowę obwodnicy i 64 000 000,00 zł z Rządowego Funduszu Budowy Obwodnic, 
gdzie była podpisana umowa. Skoro środki zostały zapisane w budżecie to wkrótce 
zostanie ogłoszony przetarg i ruszy budowa obwodnicy.  
Odnośnie zalanych ścieżek Burmistrz poinformował, że wiadomo, że tak może się 
stać, ponieważ jest to teren zalewowy i przy podniesionym poziomie wody ścieżka 
może być często zalewana.  
Odnośnie remontu Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu Burmistrz poinformował, że 
umowa realizacji zadania została przedłużona do końca marca. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania.  
 
Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał o realizację inwestycji dotyczącej stacji 
uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch.  
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W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że wszystko idzie terminowo. Zostały już 
wykonane odwierty 100 m. Z jednego odwiertu została zbadana woda, nie ma w niej 
żadnych azotanów i jest bardzo dobrej jakości. Budowa stacji zostanie ukończona  
w terminie.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że jest to pierwsza zmiana w budżecie. 
Wykonywane są konieczne i niezbędne zmiany potrzebne do prawidłowego 
funkcjonowania Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu. Jest to zwiększenie budżetu  
o 2 627 944,20 zł. Środki w wysokości 1 000 000,00 zł to wpływy za sprzedaż i 
dostawę mieszkańcom gminy paliwa stałego typu węgiel i ekogroszek, 114 950,00 zł 
to środki unijne stanowiące sfinansowanie w części majątkowej projektu związanego z 
cyfryzacją Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu w ramach konkursu „Cyfrowa Gmina”, 
1 100 000,00 zł to środki z Funduszu Pomocy obywatelom Ukrainy przeznaczone na 
koszty zakwaterowania i całodziennego wyżywienia uchodźców z Ukrainy, 200 000,00 
zł to środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 przeznaczone na wypłatę 
mieszkańcom gminy dodatków węglowych i do innych źródeł ciepła, ponieważ toczą 
się postępowania przed Regionalną Izbą Obrachunkową.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do wszystkich projektów uchwał 
rozpatrywanych na dzisiejszej sesji.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok o treści zgodnej  
z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 381/XLIX/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2023 roku pomocy finansowej dla 
Powiatu Wysokomazowieckiego na dofinansowanie funkcjonowania w siedzibie 
Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu Biura Zamiejscowego Wydziału Komunikacji i Dróg 
oraz Biura Zamiejscowego Wydziału Geodezji Starostwa Powiatowego w Wysokiem 
Mazowieckiem. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że taka uchwała podejmowana jest na 
początku każdego roku budżetowego. Pomoc finansowa dla powiatu stanowi 50 % 
kosztów ponoszonych przez powiat na dzierżawę łączy stałych. Odpowiednia kwota 
została już zapisana w budżecie, podczas uchwalania budżetu gminy na 2023 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie udzielenia w 2023 roku pomocy finansowej dla Powiatu 
Wysokomazowieckiego na dofinansowanie funkcjonowania w siedzibie Urzędu 
Miejskiego w Ciechanowcu Biura Zamiejscowego Wydziału Komunikacji i Dróg oraz 
Biura Zamiejscowego Wydziału Geodezji Starostwa Powiatowego w Wysokiem 
Mazowieckiem. 
 
Głosowano w sprawie: 
udzielenia w 2023 roku pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego na 
dofinansowanie funkcjonowania w siedzibie Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu Biura 
Zamiejscowego Wydziału Komunikacji i Dróg oraz Biura Zamiejscowego Wydziału 
Geodezji Starostwa Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
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Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 382/XLIX/22 w sprawie udzielenia w 2023 roku pomocy finansowej dla 
Powiatu Wysokomazowieckiego na dofinansowanie funkcjonowania w siedzibie 
Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu Biura Zamiejscowego Wydziału Komunikacji i Dróg 
oraz Biura Zamiejscowego Wydziału Geodezji Starostwa Powiatowego w Wysokiem 
Mazowieckiem stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu na 2023 rok o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 
rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 383/XLIX/22 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącą Komisji 
Rewizyjnej o przedstawienie planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu na 2023 rok.  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że plan 
kontroli Komisji Rewizyjnej na 2023 rok przedstawia się następująco: 

1. Maj – kontrola działalności COKiS, 

2. Czerwiec – kontrola działalności Przedszkola.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Ciechanowcu na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 384/XLIX/23 w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, 
Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
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Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych  
i Sportu Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok o treści zgodnej z przedłożonym 
projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Rady 
Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 385/XLIX/23 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, 
Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu, 
Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok o treści zgodnej  
z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
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Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 386/XLIX/23 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu, 
Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 387/XLIX/23 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 rok stanowi załącznik nr 
10 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 
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uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 
uczniów oraz rodziców. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że na podstawie ustawy prawo 
oświatowe, zwrot kosztów jednorazowego przewozu będzie następował zgodnie  
z rozporządzeniem Ministra Infrastruktury, które weszło w życie w dniu 17 stycznia 
2023 r.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 
obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz 
rodziców o treści zgodnej z przedłożonym wnioskiem. 
 
Głosowano w sprawie: 
ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 
rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 388/XLIX/23 w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 
uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 
uczniów oraz rodziców stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Ciechanowcu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że Statut Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Ciechanowcu wymaga aktualizacji z uwagi na zmianę organizacyjną 
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jednostki w związku z realizacją ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku  
z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa, ustawy o dodatku węglowym, ustawy  
o szczególnych rozwiązaniach w zakresie niektórych źródeł ciepła w związku  
z sytuacją na rynku paliw oraz ustawą o szczególnych rozwiązaniach służących 
ochronie odbiorców energii elektrycznej w 2023 r. w związku z sytuacją na rynku 
energii elektrycznej.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu  
o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 389/XLIX/23 w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego 
w Kocach-Schabach oraz uchwalenia Statutu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że z dniem 1 kwietnia 2023 r. 
tworzy się jednostkę budżetową o nazwie Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne w Kocach-
Schabach. Centrum przeznaczone jest dla dorosłych osób niepełnosprawnych ze 
znacznym lub umiarkowanym stopniem niepełnosprawności. Pomoc w Centrum 
otrzyma 17 osób. Jest to pobyt całodobowy dla dwóch osób, natomiast dla 15 osób 
jest to pobyt dzienny.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
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Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie utworzenia Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Kocach-
Schabach oraz uchwalenia Statutu o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
utworzenia Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Kocach-Schabach oraz uchwalenia 
Statutu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 390/XLIX/23 w sprawie utworzenia Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego  
w Kocach-Schabach oraz uchwalenia Statutu stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci 
świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że przedłożony projekt uchwały 
przewiduje podwyższenie kryterium dochodowego zgodnie z uchwałą Rady Ministrów, 
która wprowadziła zmianę polegającą na podwyższeniu kryterium dochodowego z 150 
% na 200 %.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia 
pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności o treści zgodnej 
z przedłożonym projektem. 
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Głosowano w sprawie: 
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 
pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia pieniężnego w formie zasiłku 
celowego na zakup posiłku lub żywności.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 391/XLIX/23 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci 
świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 
dożywiania w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że przedłożony projekt uchwały 
przewiduje odstąpienie od żądania zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 
posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych zgodnie  
z kryterium dochodowych, ustanowionym pod koniec roku 2022 i dotyczy wieloletniego 
programu – „Posiłek w szkole i w domu”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 
posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych o treści 
zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku oraz 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 392/XLIX/23 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 
dożywiania w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu 
"Opieka wytchnieniowa" - edycja 2023. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt dotyczy 
kontynuacji realizacji Programu „Opieka wytchnieniowa” w 2023 roku. Opieka 
wytchnieniowa ma za zadanie odciążenie członków rodzin lub opiekunów poprzez 
wsparcie ich w codziennych obowiązkach lub zapewnienie czasowego zastępstwa.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu "Opieka 
wytchnieniowa" - edycja 2023 o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zasad udzielania pomocy w ramach Programu "Opieka wytchnieniowa" - edycja 2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 393/XLIX/23 w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu 
"Opieka wytchnieniowa" - edycja 2023 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy działki położonej w obrębie wsi Koce - Piskuły, 
stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały dotyczy 
przedłużenia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą działki, który użytkuje 
działkę zgodnie z jej przeznaczeniem.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 
dzierżawy działki położonej w obrębie wsi Koce - Piskuły, stanowiącej własność Gminy 
Ciechanowiec o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy działki położonej 
w obrębie wsi Koce - Piskuły, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 394/XLIX/23 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy działki położonej w obrębie wsi Koce - Piskuły, 
stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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Ad pkt 6 ppkt 15 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo-Gminnego „Nad 
Nurcem”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że związek powstaje w celu 
wspólnego pozyskania środków finansowych na budowę dróg.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo-Gminnego „Nad Nurcem” o treści 
zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
utworzenia Związku Powiatowo-Gminnego „Nad Nurcem”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 395/XLIX/23 w sprawie utworzenia Związku Powiatowo-Gminnego „Nad 
Nurcem” stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie  

z pracy Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 2022 rok. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał treść sprawozdania. 
 
Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 2022 rok stanowi załącznik 
nr 19 do protokołu.  
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Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdania  

z prac stałych Komisji Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 2022 rok. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie sprawozdań.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś odczytał treść sprawozdania. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu 
Rady Miejskiej w Ciechanowcu za okres od 01.01.2022 r. do 31.12.2022 r. stanowi 
załącznik nr 20 do protokołu.  
 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef 
Kosk odczytał treść sprawozdania.  
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Miejskiej w Ciechanowcu za okres od 01.01.2022 r. do 31.12.2022 r. stanowi 
załącznik nr 21 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka odczytała treść 
sprawozdania. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 
okres od 01.01.2022 r. do 31.12.2022 r. stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agata Koc odczytała treść 
sprawozdania. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu za okres od 01.01.2022 r. do 31.12.2022 r. stanowi załącznik nr 23 
do protokołu.  
 
Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja  

o sposobie wykonania uchwał Rady Miejskiej za 2022 rok. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że informacja była 
przedmiotem obrad wszystkich Komisji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. Nie wpłynęły 
żadne uwagi do informacji.  
 
Jeżeli ktoś chciałby zapoznać się z treścią informacji o sposobie wykonania uchwał 
Rady Miejskiej za 2022 rok to znajduje się ona w Biurze Obsługi Rady.  
 
Informacja o sposobie wykonania uchwał Rady Miejskiej za 2022 rok stanowi 
załącznik nr 24 do protokołu.  
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Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi  

na interpelacje i zapytania radnych. 

 
Nie zgłoszono.  
 
Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne  
i wnioski. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chce 
zabrać głos. 
 
Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał na jakiej zasadzie odbywała się będzie 
rekrutacja do Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Kocach-Schabach i czy 
uczestnictwo jest płatne. 
 
Burmistrz Ciechanowca poprosił Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Marzenę 
Kryńską o udzielenie odpowiedzi. 
 
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Marzena Kryńska poinformowała, że na stronie 
Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu znajduje się informacja o rozpoczętej rekrutacji 
uczestników do Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Kocach-Schabach. Załączony 
został również wniosek o przyznanie uczestnictwa do tego Centrum. Będzie 
przeprowadzany wywiad środowiskowy i zostanie wydana decyzja administracyjna 
kierująca. Osoby, które mogą być skierowane do Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego  
to osoby pełnoletnie, które posiadają orzeczenie o stopniu niepełnosprawności. 
Honorowane jest orzeczenie w stopniu znacznym i umiarkowanym. Osoby, które 
posiadają znaczny stopień niepełnosprawności będą stanowić 40 % uczestników  
Centrum. Co do odpłatności zostanie podjęta uchwała o ponoszeniu odpłatności za 
uczestnictwo, ale we wniosku, który jest już składany na bieżące funkcjonowanie 
Burmistrz podjął decyzję, że osoby te nie będą ponosiły odpłatności. Wszystkie 
informacje dla osób zainteresowanych można uzyskać w Ośrodku Pomocy Społecznej 
w Ciechanowcu w godzinach pracy Urzędu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos.  
 
Głos zabrał Radny Zygmunt Józef Kosk, który zapytał kiedy zostanie ogłoszony 
przetarg na wykonanie oświetlenia ulicznego ledowego na terenie wiejskim. Przetarg 
miał być już ogłoszony w grudniu, a nadal nic nie wiadomo na ten temat. Dodał, że 
światło musi się zapalać zaraz po zapadnięciu zmroku. Radny zwrócił się z prośbą  
o przyspieszenie terminu ogłoszenia przetargu.  
 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że nie wie skąd Radny wziął informację  
o ogłoszeniu przetargu w grudniu, gdyż w grudniu przetarg nie mógł być ogłoszony, 
ponieważ nie był uchwalony jeszcze budżet. Burmistrz poinformował, że ma jeszcze 
11 miesięcy na realizację zadania zapisanego w budżecie. Inwestycja zostanie 
zrealizowana w terminie, do końca roku. Dokumentacja do ogłoszenia przetargu jest 
już gotowa. Jeżeli chodzi o oświetlenie to w dniu wczorajszym Radna Dorota 
Niemyjska w rozmowie z Burmistrzem podnosiła temat dotyczący zbyt wczesnego 
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włączania światła (o godz. 17:00 jest za wcześnie). Propozycją Burmistrza było, żeby 
na wsi lampy świeciły się już od godz. 17:00 do godz. 5:00 rano ze względów 
bezpieczeństwa.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos.  
Głosu nie zabrano.  
 
Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji  
i zamknął obrady XLIX Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 
przechowywane. 
 
 
 
  Protokołowała: 
 
 
Wioleta Niemyjska 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
 
           Marek Karolewski

 


